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Column fractievoorzitter - 
door Erik Annaert 
 

VVD’ers: realisten en optimisten, 
en Nederland heeft ze nodig! 
 
VVD’ers worden veelal gekenschetst als 
realisten en optimisten. Ik zou zeggen: er zijn 
slechtere kwalificaties denkbaar! Realistisch zijn 
wij zeker. Idealisme is goed maar het moet niet 
leiden tot luchtfietserij.  
 
Een hot item in dit verband is het thema 
duurzaamheid. Het valt te begrijpen dat we op dit 
punt stappen moeten zetten maar de mate 
waarin en de wijze waarop worden sterk bepaald 
door de politieke achtergrond. 
 
Ook de VVD-Statenfractie kiest hierbij voor 
realisme. Investeer en zet in op die zaken die echt 
zoden aan de dijk zetten. Dus geen wilde 
gedachten over CO2-reductie of het maar 
ongebreideld doorgaan met Wind op Land, maar 
inzetten op besparing, een gezonde mix van 
maatregelen en bovenal innovatie.  
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Ons bedrijfsleven is daarbij een factor van belang. 
Daar moet immers de echte innovatie vandaan 
komen. Dit vraagt van de zijde van de provincie 
bovenal een regisserende en faciliterende rol. De 
inzet van onze fractie is en blijft er op gericht dat 
het provinciaal beleid hierop aansluit. 
 
Optimisten zijn wij ook. Er is aan het einde van de 
tunnel altijd licht. Dat die tunnel soms eerst 
gegraven moet worden is een 
verantwoordelijkheid waarvoor de VVD niet 
wegloopt. De afgelopen jaren zijn met de VVD 
voorop lastige en ingrijpende beslissingen 
genomen en keuzes gemaakt. En ja, ook wij 
hebben die allemaal gevoeld.  
 
Maar die beslissingen en keuzes waren allemaal 
gestoeld op de gedachte dat het daarmee alleen 
maar beter kon worden. 

 
 
 

http://www.noordholland.vvd.nl/
mailto:vvd@noord-holland.nl


 2 

En wat is er dan mooier om te zien dat de 
werkloosheid blijft dalen. In december 2016 
stonden 482.000 mensen geregistreerd als 
werkloos en werkzoekend. 17.000 minder dan in 
de maand daarvoor.  In 10 jaar tijd is de 
werkloosheid niet zo hard gedaald. 
 
Maar ook hier realisme: we zijn er nog niet. Dus 
er blijft voor ons allen werk aan de winkel op 
landelijk, provinciaal en lokaal niveau. Onze 
fractie zal daarom ook dit jaar de motor achter 
Noord-Holland blijven. 
 

 
 
Geweldig nieuws is ook de recente berichtgeving 
dat de agrarische export een record breekt: er is 
aan onder meer groenten, fruit, zuivel, vlees en 
bloemen 85 miljard uitgevoerd in 2016! Daar 
waar Noord-Holland met de Greenports, Seed 
Valley, de bollenconcentratiegebieden en 60% 
landelijk/agrarisch gebied een rol van betekenis 
speelt, zal het u duidelijk zijn dat de Statenfractie 
deze sector koestert. Het is niet voor niets de 
VVD geweest die in 2011 het initiatief genomen 
heeft om meer ruimte te creëren voor de land- 
en tuinbouwsector binnen de Provinciale 
Ruimtelijke Verordening. 
 
De VVD-Statenfractie en de beide gedeputeerden 
werken er hard aan dat de economische groei 
zich kan doorzetten. Er wordt nog steeds volop 
geïnvesteerd in Noord-Holland in die dingen die 
ten goede komen aan de werkgelegenheid en 
leefbaarheid in onze prachtige provincie. 
 
Zijn al deze positieve trends nu alleen op het 
conto van het VVD-beleid te schrijven. Nee, dat 
niet. Maar ik heb wel de overtuiging dat het 
plaatje er zonder de VVD, ook in Noord-Holland, 
anders had uitgezien. Een sterke VVD op alle 
bestuursniveaus is dus van groot belang. Maak 
daarom consequent duidelijk dat een stem op de 
VVD echt iets oplevert en het verschil kan maken. 
 

Hoewel we ook realistisch blijven waar het gaat 
om peilingen zien we een trend die ons gunstig 
gezind lijkt. Wat mij betreft volkomen terecht. Dit 
mooie land heeft immers recht op realisten en 
optimisten. 
 

 
 
Erik Annaert 
Fractievoorzitter VVD Noord-Holland 
annaerte@noord-holland.nl 
 

 

Eerste stap richting provinciale 
omgevingsvisie gezet: ‘focus 
behouden’ 
Door Paul Slettenhaar 
 
Het Rijk, gemeenten en ook de provincies: allen 
volop aan het werk om in 2018/2019 de 
beleidsproducten op te leveren die uit de 
Omgevingswet voortvloeien. De provincie 
Noord-Holland heeft een eerste stap naar de te 
ontwikkelingen omgevingsvisie gezet door aan 
de commissie Ruimte, Wonen & Water de 
Verkenningen NH2050 voor te leggen. In deze 
Verkenningen zijn de belangrijkste 
ontwikkelingen en trends opgenomen waarmee 
rekening moet worden gehouden bij het 
opstellen van de provinciale omgevingsvisie. Een 
eerste stap waarbij het vooral belangrijk is niet 
de focus te verliezen. 
 
Want een omvangrijk document is het geworden. 
Van biodiversiteit tot sociaal-economische 
verschillen en van klimaatverandering tot aan de 
vergrijzing, veel trends zijn ondervangen en nader 
uitgewerkt. Naar mijn mening is het goed dat de 
provincie veel (maatschappelijke) ontwikkelingen 
wil meewegen in de oriëntatie fase, maar ik wil er 
wel voor waken dat we niet verzand raken in een 
wirwar aan initiatieven die niet tot de kern van de 
omgevingsvisie behoren en daardoor minder 
relevant zijn voor dit project. Juist ook omdat als 
het aan de VVD ligt de omgevingsvisie hét middel 
wordt waarmee we laten zien dat we vertrouwen 
op gemeenten, burgers en bedrijven zelf en juist 
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niet teveel naar ons toe willen trekken als 
provincie. Op dit liberale uitgangspunt wil ik de 
omgevingsvisie dan ook toetsen.  
 
Op de VVD Bestuurdersavond van 23 januari jl. 
sprak ik ook over dit onderwerp. Die avond heb ik 
ook een aantal voorstellen gedaan om de 
kwaliteit en vooral de bruikbaarheid van de 
toekomstige omgevingsvisie in het oog te 
houden. Zo lijkt het mij nuttig om in het najaar 
een tussenbalans te houden waarin we 
gezamenlijk met VVD bestuurders en raadsleden 
kijken naar wat er tot nu toe voor resultaat 
geboekt is. Ook wil ik een lijst ophalen uit de 
verschillende regio’s met voor hun belangrijke 
aandachtspunten. Dit alles om te zorgen dat de 
provinciale omgevingsvisie het document wordt 
dat het moet zijn: werkbaar, relevant en met 
vertrouwen als uitgangspunt. 
 
Paul Slettenhaar 
Woordvoerder RO 
slettenhaarp@noord-holland.nl 
 
 
 

Impuls uit Haarlem voor Noorden 
Noord-Holland  
Door Marco Wiesehahn 
 
Met steun van de VVD in de Staten gaat de 
provincie Noord-Holland 15 miljoen euro 
investeren in de leefbaarheid en economie van 
de gemeenten in Noord-Holland Noord. Ook de 
gemeenten in dit deel van de provincie 
investeren eenzelfde bedrag voor dat doel. In 
het overheidsprogramma ‘De Kop werkt’ komt 
het geld samen. Tientallen projecten moeten het 
woon- werk en leefklimaat in Noord-Holland 
Noord de komende jaren helpen verbeteren. 
 
Bereikbaarheid 
De aantrekkelijkheid 
van de noordelijke 
gemeenten Texel, 
Schagen, Hollandse 
Kroon en Den Helder 
voor burgers en 
bedrijven staat of valt 
met de infrastructurele verbindingen in het 
gebied. Werken aan bijvoorbeeld slimmere 
mobiliteitssystemen, betere doorstroming op de 
N9 en een vaste oeververbinding bij Schoorldam 

zijn dan ook broodnodige maar ook effectieve 
investeringen. Met de vrijgemaakte gelden willen 
de provincie en deze gemeenten hier werk van 
maken. De VVD steunt dit van harte.    
 
Toerisme 
Noord-Holland Noord is een prachtig gebied dat 
veel toeristisch potentieel heeft. Texel bewijst dat 
jaar in jaar uit, maar ook het landschap, dorpen 
en steden in de Kop kennen aantrekkelijke 
pleisterplaatsen voor toeristen en dagjesmensen. 
De kwaliteit en de vindbaarheid van dat aanbod 
moet beter, vindt ook de VVD. Concreet 
investeren in opwaardering van dorpskernen en 
kustplaatsvoorzieningen en daarnaast beter 
afstemmen van het toeristische aanbod op de 
vraag is nodig. “De Kop werkt” voorziet hierin en 
dat is goed voor de betrokken ondernemers, 
burgers en toeristen. 

 
 
Ondernemerschap 
Ook het agrarisch cluster en haven gerelateerde 
bedrijvigheid zijn belangrijke economische pijlers 
in dit gebied. Projecten die praktische problemen 
voor onze agrariërs aanpakken, zoals 
bijvoorbeeld de huisvesting van werknemers en 
het herbestemmen van vrijkomende agrarische 
bebouwing, helpen de leefbaarheid van deze 
regio. Maar ook versterken van het 
vestigingsklimaat en de bereikbaarheid in en rond 
de havens van de Kop stut het verdienvermogen 
van de bedrijven daar. De VVD steunt ook die 
projecten uit het programma dan ook van harte.  
 
Marco Wiesehahn 
Woordvoerder Economie, Energie en Cultuur 
wiesehahnm@noord-holland.nl 
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Vrij spel voor vos in nachtelijke 
uren 
Door Andrea van Langen 
 
De provincie Noord-Holland is niet van plan de 
nachtelijke mogelijkheden om de vos te bejagen 
te verruimen. Dit blijkt uit de beantwoording 
van de vragen die de VVD hierover op 7 
december heeft gesteld. De brandbrief die 
hierover is geschreven door LTO, WBE het 
Grootslag en Koggenland en de organisatie voor 
weidevogelbeheer heeft dus niet het gewenste 
effect gehad. Hierin werd gepleit voor 
versoepeling van de jachtregels. 
 
In de beantwoording wijst gedeputeerde Bond op 
de verantwoordelijkheid van de 
Faunabeheereenheid Noord-Holland. De 
provincie kan enkel op aanvraag besluiten 
bestaande regels te verruimen. Een dergelijke 
aanvraag is niet gedaan, het huidige 
Faunabeheerplan biedt hiervoor ook 
onvoldoende onderbouwing. Ondanks  signalen 
die wijzen op groeiende overlast gaat de 
provincie er op basis van het huidige 
Faunabeheerplan van uit dat de vossenpopulatie 
sinds 2010 gestabiliseerd is. Mogelijk dat een 
nieuw faunabeheerplan leidt tot een nieuwe 
ontheffingsaanvraag, die dan na beoordeling 
door de Regionale Uitvoeringsdienst Noord-
Holland Noord verleend kan worden. Voorlopig 
lijkt er dus geen zicht op een verruiming van de 
mogelijkheden om de vos te bejagen. 
 

 
 
De vos staat op de landelijke vrijstellingslijst dat 
betekent dat er tussen zonsopgang en 
zonsondergang op de vos gejaagd mag 
worden.  De vos is echter vooral ’s nachts actief 
en dan mag het niet. De gedeputeerde weet dat 
in buurprovincie  Friesland al vanaf 1 december ’s 
nachts op de vos gejaagd mag worden. Vanaf 1 

februari aanstaande tot half juli mag dat ook in 
Noord-Holland weer. Laten we hopen dat dit 
tijdig genoeg is om de schade aan pluimvee en 
weidevogels in toom te houden. 
 
Andrea van Langen 
Woordvoerder Natuur, Milieu en Visserij 
visbeeka@noord-holland.nl 

 
 

Verbinding A8-A9: geen gebrek 
aan creativiteit 
Door Hanneke Kaamer van Hoegee 
 
Vorig jaar mei is er besloten dat de keuze voor 
de voorkeursvariant uitgesteld moest worden. 
Dit omdat men graag wilde dat de 
Nulplusvariant en de Golfbaanvariant 
meegenomen zouden worden in de MER (Milieu 
Effect Rapportage). Destijds was de 
Nulplusvariant nog niet volledig uitgewerkt en 
daardoor niet geschikt om als volwaardig 
alternatief mee te doen. Wat de VVD betreft 
hoefde die extra uitwerking van de 
Nulplusvariant niet perse, het levert vertraging 
op en bovendien geen oplossing. Maar goed, als 
het dan toch onderzocht moest worden kon het 
beter nu gebeuren dan dat het later in het 
proces alsnog gedaan moest worden.  
 
De drie varianten 
In de afgelopen periode is er geïnventariseerd 
onder bewoners en belangstellende (middels een 
tijdelijk projectbureau in het gebied) naar wat de 
wensen zijn met betrekking tot onder andere de 
Nulplusvariant. Ook specialisten hebben naar 
mogelijke oplossingen gezocht. Dit heeft 
geresulteerd in drie volledig uitgewerkte 
varianten, welke alle drie geschikt zijn om de 
MER procedure in te gaan.  

De drie varianten 

mailto:visbeeka@noord-holland.nl
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Creatief 
Ik moet zeggen dat ik onder de indruk ben van 
de, toch wel bizarre, oplossing die bedacht is voor 
de Nulplusvariant. Waar er medio vorig jaar nog 
werd gesproken over een verdiepte weg komt 
men nu met een viaduct. Er ligt namelijk al een 
tunnel onder de N203, de Brassertunnel. Bij de 
Nulplusvariant zoals die eerst bedacht was, 
namelijk een verdiepte uitvoering, zal de nieuwe 
weg dus onder de Brassertunnel door moeten. 
Dat is een veel diepere tunnel, waarvan bij de 
MER naar voren zal komen dat met name bij de 
in- en uitgangen van de tunnel een verhoogde 
concentratie van fijnstof zal zijn. Iets dat we niet 
willen, zeker niet vlak bij scholen en woningen. 
Bovendien bij een tunnel moeten we voldoen aan 
de tunnelrichtlijnen. Zo schrijven deze richtlijnen 
voor  dat bij 2x2 rijstroken (wat we willen) twee 
gescheiden tunnelbuizen gemaakt moeten 
worden. Daar is simpelweg geen ruimte voor in 
Krommenie.  
 

 
 
VVD uitgesproken over Nulplusvariant 
Het alternatief dat nu voorligt is een weg op 
palen, en daarmee wordt eigenlijk eenzelfde 
situatie gecreëerd als bij de Zaanbrug in de A8. 
Het is op dit moment nog niet mogelijk om op 
basis van feiten een keuze te maken voor één van 
de varianten. Eerst moeten de resultaten van 
onder meer de Advies Commissie MER en het 
advies van UNESCO bekend zijn. En, niet geheel 
onbelangrijk, moeten de kosten voor de aanleg 
van de drie varianten duidelijk zijn. Dit neemt niet 
weg dat ik in de commissie Mobiliteit en 
Financiën van 13 februari heb uitgesproken dat 
de VVD tegen de bizarre Nulplusvariant is.  
 
 

 

 

Planning verbinding A8-A9:  

- Mei 2017:  Voorstel voorlopig 

voorkeursalternatief Advies Commissie 

MER Advies UNESCO Inspraakperiode 

(mogelijkheid tot indienen bezwaren). 

- Oktober 2017: Vaststellen definitief 

voorkeursalternatief   

- 2018:  Provinciaal inpassingsplan inclusief 

besluit MER en UNESCO  

- Vanaf 2019 Start realisatie 

Hanneke Kaamer van Hoegee 
Woordvoerder zeehavens, mobiliteit boven NZK 
kaamerj@noord-holland.nl 

 

 

Uit de Statenvergadering van 6 februari... 
 

InpassingsPlan Windpark 
Westfrisia kan op meerderheid in 
Staten rekenen 
Door Jerry Kramer 
 
Het was een agendapunt waar door vele 
inwoners van Noord-Holland naartoe werd 
geleefd. Zij waren dan ook in groten getale 
aanwezig in de Statenzaal om de discussie te 
volgen die de partijen voerde over het PIP 
Windpark Westfrisia.  
 
Belangrijk om te benadrukken was dat het 
Windpark Westfrisia een speciaal geval betreft 
daar het onder de zogenoemde 
overgangsregeling valt en daardoor andere 
provinciale richtlijnen van toepassing zijn. 
Uiteraard zijn ook deze richtlijnen in diverse 
onderzoeken van het PIP getoetst en GS geven 
aan dat aan alle nodige voorwaarden wordt 
voldaan. 
 
Een ander punt van belang was of er voldaan 
werd aan de criteria van een goede ruimtelijke 
ordening. Het eventueel afwijzen van het PIP kan 
namelijk alleen op gemotiveerd ruimtelijke 
relevante gronden. In de voordracht zoals die er 
nu ligt wordt uitgebreid ingegaan op de toetsing 
van het plan aan het ruimtelijke beleid dat 
Provinciale Staten zelf hebben 
vastgesteld.  Conclusie van Gedeputeerde Staten 

mailto:kaamerj@noord-holland.nl
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is dat ook het beleidskader Wind op Land het 
realiseren van het windpark Westfrisia mogelijk 
maakt en daarmee is de VVD van mening dat er 
voldaan wordt aan een goede ruimtelijke 
ordening. 
 
De VVD realiseert zich dat een keuze voor het PIP 
Westfrisia voor de omwonenden een hard gelag 
is. Het zijn echter de Staten geweest die besloten 
hebben tot een overgangsregeling en het 
vaststellen van beleid waar de initiatiefnemers 
van het Windpark Westfrisia een beroep op 
kunnen doen. En hoe tegenstrijdig het op dit 
moment wellicht ook klinkt, maar uiteindelijk is 
iedereen gebaat bij een betrouwbare overheid.  
 
Jerry Kramer 
Woordvoerder Wind op Land 
kramerj@noord-holland.nl 
 
 
 

Europese middelen voor 
glasvezel meer dan welkom 
Door Esther Rommel 
 
Europa is belangrijk voor Noord-Holland maar 
Noord-Holland ook voor Europa. In onze lobby 
naar Europa komt Noord-Holland niet alleen 
halen maar ook brengen. Noord-Holland heeft 
namelijk veel kennis over onder andere 
regionale economie, land- en tuinbouw, water, 
innovatie en smart mobility. Europa kan wel wat 
kennis uit Noord-Holland gebruiken. 

 
Noord-Hollandse Europastrategie 
Voor alle partijen in de Staten is het digitale 
netwerk van Noord-Holland een belangrijk 
onderwerp. In de Europastrategie die voorlag 

werd Glasvezel niet genoemd als prioriteit waar 
de lobby in Brussel op gericht zal zijn. Daarom 
heb ik, namens de VVD, met steun van een 
meerderheid in de Staten middels een 
amendement ervoor gezorgd dat de 
gedeputeerde alsnog het digitale netwerk 
opneemt als onderdeel van de Noord-Hollandse 
prioriteiten. Daarmee hoopt de VVD dat in de 
toekomst een beroep gedaan kan worden op 
Europese gelden zodat ontsluiting van het 
digitale netwerk, onder andere middels 
Glasvezel, voor geheel Noord-Holland mogelijk 
wordt. Daarnaast is het belangrijk dat er nieuwe 
Europese regels komen en de richtsnoeren voor 
staatsteun voor breedband worden herzien. 
Europa mag daarin niet belemmerend werken. 
 
Goede toevoeging 
Als woordvoerder Europa ben ik verheugd met 
het opnemen van het digitale netwerk als 
prioriteit in de Noord-Hollandse Europastrategie. 
Dit is een belangrijke toevoeging aan de strategie 
en deze is in lijn met een onderzoek waar de 
Staten, onder woordvoerderschap van Marco 
Wiesehahn, eerder een verzoek voor hebben 
gedaan naar een visie van Gedeputeerde Staten 
omtrent het ontsluiten van heel Noord-Holland 
op het digitale netwerk voor 2020. Alle eventuele 
mogelijke middelen en regelgeving zijn bij die 
opgave welkom en nodig. 
 
Esther Rommel 
Woordvoerder Milieu, Luchtvaart en Water 
rommele@noord-holland.nl 
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Terugblik op de VVD N-H evenementen…  
 
VVD Bestuurdersavond ondanks 
mistplaag en horrorfiles meer 
dan geslaagd 
Door Joël van der Veer 
 
Alsof de weergoden ermee speelden trok er 
dinsdagmiddag en avond een hevige mistdeken 
over grote delen van Noord-Holland. De 
gevolgen 
waren 
grote files 
en 
daardoor 
veel extra 
reistijd. 
Het doorzettingsvermogen van de genodigden 
van de VVD bestuurdersavond 2017 werd 
daarmee op de proef gesteld, maar het deed ons 
deugd om te zien dat men in grote getalen het 
Provinciehuis wist te bereiken.  
 
Met een iets verlaat programma ving de avond 
aan met een welkomstwoord van 
fractievoorzitter Erik Annaert. Voor het complete 
welkomstwoord verwijs ik u naar de column van 
Erik Annaert op pagina 1 van deze nieuwsbrief.  
 
Het tweede deel van het programma betrof de 
presentatie van Statenlid Paul Slettenhaar. Met 
zijn presentatie nam hij de genodigden mee over 
het onderwerp Omgevingswet/visie. Iedere 
gemeente krijgt met deze nieuwe wet te maken 
en ook de provinciale omgevingsvisie is voor 
gemeenten van groot, richtinggevend belang.  
Daardoor was het goed om als bestuurders en 
raadsleden uit de verschillende regio’s hierover 
met elkaar het gesprek aan te gaan. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Naast het informeren over de omgevingsvisie 
deed Slettenhaar ook nog een aantal voorstellen. 
Zo wil hij in september een ‘tussenbalans’ 
houden waarbij gekeken wordt naar de tot dan 
toe behaalde resultaten. Ook wil hij voornamelijk 
de regio’s aan het woord laten door bij hen 
onderwerpen op te halen waarvoor zij vinden dat 
er aandacht moet zijn met betrekking tot de 
provinciale omgevingsvisie.  
 
Na de presentatie gingen de genodigden uiteen in 
verschillende themasessies. Tijdens deze sessies 
kon men met de Statenleden het gesprek 
aangaan over meer specifiekere, aan de 
omgevingsvisie gerelateerde onderwerpen. Het 
‘ophalen’ uit de regio’s kreeg daarmee zijn eerste 
gestalte.  
 
Uiteraard werd de avond vervolgens afgesloten 
met een gezellige borrel. Daarmee kwam er een 
einde aan de VVD Bestuurdersavond 2017. De 
fractie kijkt terug op een zeer geslaagde en 
gezellige avond. Het belang van dit soort avonden 
is voor de VVD Noord-Holland erg groot, temeer 
omdat het de gelegenheid biedt om over 
uiteenlopende onderwerpen met VVD’ers uit de 
verschillende regio’s het gesprek aan te gaan. Wij 
hopen u dan ook volgend jaar weer te mogen 
ontvangen in de ambiance van het sfeervolle 
Noord-Hollandse Provinciehuis. 
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VVD Statenfractie zet lokale 
steunpilaren in het zonnetje 
Door Joël van der Veer 
 
Tijdens de elfde editie van de jaarlijkse VVD 
Noord-Holland Taartenactie trok de 
Statenfractie de provincie door om samen met 
lokale VVD afdelingen vele vrijwilligers, 
ondernemers of professionals te verrassen met 
een VVD taart. Afgaand op de warme en 
hartelijke reacties zijn ook dit jaar de taarten 
weer met veel enthousiasme ontvangen. “Een 
blijk van waardering”, aldus een van de 
genomineerde.  
 
 

 
Bijzondere dag 
Voor veel Statenleden is de Taartenactie altijd 
een dag waar naar uit wordt gekeken. Niet omdat 
dit de dag is dat er legitiem veel taart gegeten 
mag worden, maar wel vanwege de enthousiaste 
reacties van de lokale steunpilaren. En dat is ook 
de reden waarom de Statenfractie de taarten 
uitreikt: waardering uiten naar mensen die zich 
vaak onvoorwaardelijk inzetten voor hun 

gemeenschap. Volgens de VVD N-H zijn juist deze 
mensen ontzettend belangrijk voor de 
veerkracht van een buurt, dorp of stad. 
 
Uitreikingen 
Onder meer de vrijwilligers van de 
Speeltuinvereniging De Speelkraam uit 
Purmerend, de Voedselbank 
Naarden/Bussum/Hilversumse Meent, betrokken 
en enthousiaste ondernemers uit 
Heerhugowaard, de vrijwilligers verantwoordelijk 
voor het onderhoud van de club DZS uit 
Wormerland en de veiligheidscoördinatoren van 
de Amsterdamse Wallen werden in het zonnetje 
gezet. In totaal werd er aan meer dan 30 
genomineerde een taart uitgereikt, verdeeld over 
de hele provincie Noord-Holland. 

 
Taartenactie 
De VVD Taartenactie is een initiatief van de VVD 
Statenfractie Noord-Holland. Lokale afdelingen 
worden gevraagd nominaties uit hun gemeente 
aan te leveren van mensen of organisaties die 
zich op een bijzondere, langdurige manier 
inzetten voor hun gemeenschap. 
Voor meer foto’s kunt u ons twitteraccount 
raadplegen: https://twitter.com/vvdnh 
 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

https://twitter.com/vvdnh
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Agenda voorjaar 2017 
 
Statenvergaderingen 
13 maart – reguliere vergadering 
10 april – reguliere vergadering 
29 mei – reguliere vergadering 
3 juli – reguliere vergadering 
 
Aankomende commissievergaderingen 
Commissie Natuur, Landbouw en Milieu (NLM): 
27 februari 13.15-16.45 
Commissie Ruimte, Wonen en Water (RWW): 
27 februari 18.15-21.45 
 
Fractievergaderingen 
Februari: 
14 februari 
Maart: 
6 & 21 maart 
April: 
3 & 18 april 
Mei: 
9 & 22 mei 
Juni: 
6 juni 
 
Overig 
20 t/m 26 februari Voorjaarsreces 
15 maart  Landelijke verkiezingen 
Mei 2017  Werkbezoek 
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VVD Statenfractie 2011-2015 Provincie Noord-Holland 

 
 

 
E. (Erik) Annaert 
Wieringerwerf 
06-51019727 
annaerte@noord-holland.nl 

Fractievoorzitter 
Woordvoerderschap: algemeen, 1e perscontact 

 
M.R.F. (Marco) Wiesehahn 
Haarlem 
06-55468266 
wiesehahnm@noord-holland.nl 
 
Vicefractievoorzitter 
Woordvoerderschap: economie, energie en cultuur 
Regio: IJmond, Haarlem, Heemstede, Velsen, 
Haarlemmerliede & Spaarnwoude 
 
 
P.P.J. (Paul) Slettenhaar 
Amsterdam 
06-29535881 
slettenhaarp@noord-holland.nl 

Woordvoerderschap: RO, Wind op Land, duurzame energie 
Regio: Gooi & Vechtstreek, algemeen Amsterdam, Amsterdam Zuid, 
Amsterdam West (incl. Nieuw-West en Westpoort) 
 

J. (Jerry) Kramer 
Zandvoort 
06-44998809 
kramerj@noord-holland.nl 
 
Fractiebestuurslid communicatie 
Woordvoerderschap: wonen, RO, Wind op Land 
Regio: Haarlemmermeer, Zandvoort, Bloemendaal 
 
 
F.M. (Femke) Lagerveld 
Amstelveen 
06-18941096 
lagerveldf@noord-holland.nl 
 
Woordvoerderschap: bestuur, energie, economie 
Regio: Amsterdam Centrum 
  

mailto:annaerte@noord-holland.nl
mailto:wiesehahnm@noord-holland.nl
mailto:slettenhaarp@noord-holland.nl
mailto:kramerj@noord-holland.nl
mailto:lagerveldf@noord-holland.nl
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P.E. (Petra) Kirch-Voors 
Amstelveen 
06-44378766 
voorsp@noord-holland.nl 
 
Woordvoerderschap: mobiliteit (onder NZKG) 
Regio: Amstelland 

 

J.P.M. (Hans) van Straaten 
Amsterdam 
06-53411578 
straatenj@noord-holland.nl 

Woordvoerderschap: financiën, P&O, grond, Europa 
Regio: Amsterdam Oost, Noord 

 
J.F.L. (Hanneke) Kaamer van Hoegee 
Den Helder 
06-52642886 
kaamerj@noord-holland.nl 

Woordvoerderschap: mobiliteit (boven NZKG), zeehavens 
Regio: Kop van Noord-Holland & Texel 

 
A.J.C. (Jos) de Wit 
Amsterdam 
06-10232909 
witaj@noord-holland.nl 

Woordvoerderschap: geen 
Voorzitter commissie RWW 
Regio: Amsterdam Zuidoost, Diemen, Duivendrecht 

 
E.A.S. (Esther) Rommel 
Heiloo 
06-41024914 
rommele@noord-holland.nl 

Woordvoerderschap: milieu, luchtvaart, water 
Regio: Zaanstreek-Waterland en Regio Alkmaar 
   

 
A. (Andrea) van Langen-Visbeek 
Andijk 
06-51164528 
visbeeka@noord-holland.nl  

Woordvoerderschap: natuur, landbouw, visserij 
Regio: West-Friesland 

  

mailto:voorsp@noord-holland.nl
mailto:straatenj@noord-holland.nl
mailto:kaamerj@noord-holland.nl
mailto:witaj@noord-holland.nl
mailto:rommele@noord-holland.nl
mailto:visbeeka@noord-holland.nl
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Commissies 

 
 
Mobiliteit en Financiën (M&F) 

Petra Kirch (coördinator) 
Hanneke Kaamer van Hoegee 
Hans van Straaten 
Plv.: Marco Wiesehahn, Erik Annaert 

 

Economie, Energie en Bestuur (EEB) 

Femke Lagerveld (coördinator)  
Marco Wiesehahn 
Plv.: Esther Rommel, Erik Annaert 
 

 

Ruimte, Wonen en Water (RWW) 

Paul Slettenhaar (coördinator) 
Jerry Kramer 
Esther Rommel 
Plv.: Andrea van Langen, Erik Annaert 

 

Natuur, Landbouw en Milieu (NLM) 

Esther Rommel (coördinator) 
Andrea van Langen 
Plv.: Jos de Wit, Femke Lagerveld, Erik Annaert 
 

Gedeputeerden 

 
C.J. (Cees) Loggen 
loggenc@noord-holland.nl 
023-514 4148  

Portefeuille: 
water en Europa 
 

E. (Elisabeth) Post 
poste@noord-holland.nl 
023-514 4108 

Portefeuille: 
financiën en mobiliteit 

 

Fractieondersteuning 

 

Maria Eldering 
Beleidsmedewerker (met zwangerschapsverlof) 
023-5144388/06-28260814 
elderingm@noord-holland.nl  
 

 

Jessica Hekman 
Secretarieel medewerker  
023-5144385/06-46320853 
hekmanj@noord-holland.nl  
 

 
 
Joël van der Veer 

Beleidsmedewerker 
06-1226 8025 
veerjo@noord-holland.nl 

mailto:loggenc@noord-holland.nl
mailto:poste@noord-holland.nl
mailto:elderingm@noord-holland.nl
mailto:hekmanj@noord-holland.nl
mailto:veerjo@noord-holland.nl

